
PROTOKÓŁ Nr XII/16
z XII posiedzenia Rady Gminy Mielnik

w dniu 29 stycznia 2016 roku.

Sesja Rady Gminy Mielnik rozpoczęła się  w sali konferencyjnej Urzędu Gminy Mielnik  o
godz. 900, zakończyła się o godz. 1109

Lista radnych i zaproszonych gości znajduje się w załączeniu do protokołu.

Do punktu 1.

Otwarcia  XII  sesji  Rady  Gminy  Mielnik  dokonał  Przewodniczący  Rady  Pan
Krzysztof Nikitorowicz.
Pan Przewodniczący powitał radnych i gości obecnych na sesji. Stwierdził, że na ustawowy
skład Rady 15 radnych, w sesji uczestniczy 14 radnych.

Pan Przewodniczący poinformował, że w sesji uczestniczy Pan Maciej Wesołowski – nowy
komendant powiatowy Policji w Siemiatyczach.

Na protokolanta obrad Pan Przewodniczący powołał Panią Elżbietę Szymańską.

Do punktu 2.

Porządek obrad XII sesji Rady Gminy radni przyjęli bez zmian. 

Brzmi on następująco:
1. Otwarcie sesji.
2. Ustalenie porządku obrad.
3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.
4. Informacja Wójta o pracy między sesjami.
5. Interpelacje i zapytania radnych.
6. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu gminy Mielnik na rok 2016.
7. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej  Prognozy Finansowej Gminy

Mielnik na lata 2016-2025.
8. Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy położonej w Mielniku.
9. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany reprezentacji Gminy Mielnik w Stowarzyszeniu

"Lokalna Grupa Działania - Tygiel Doliny Bugu”.
10. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi złożonej na Wójta Gminy Mielnik.
11. Podjęcie uchwały w sprawie odwołania Skarbnika Gminy Mielnik
12. Podjęcie uchwały w sprawie powołania Skarbnika Gminy Mielnik.
13. Informacja Wójta Gminy z realizacji inwestycji za 2015 rok.
14. Informacja Wójta Gminy z wykorzystania funduszy sołeckich w 2015 roku.
15. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania.
16. Wolne wnioski.
17. Zakończenie obrad.
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Do punktu 3.

Pan Przewodniczący Rady poinformował, że protokół z XI sesji Rady Gminy jest wyłożony
na sali  obrad i  jeżeli  do końca sesji  nie zostaną zgłoszone do niego uwagi lub poprawki,
zostanie przyjęty w takiej formie, w jakiej go sporządzono.

Do punktu 4.

Pan Wójt przedstawił informację o pracy między sesjami.
1) Uczestniczył w spotkaniu opłatkowym u Biskupa w Drohiczynie.
2) W gminie odbywają się w świetlicach wiejskich wieczory kolęd.
3) 26 stycznia br. uczestniczył w uroczystości ingresu Powiatowego Komendanta Policji

Pana Macieja Wesołowskiego.
4) Poczyniliśmy działania do złożenia następujących wniosków o dotacje:

• zagospodarowanie zbiornika wodnego Rubinek (dofinansowanie z Tygla Doliny
Bugu),

• ograniczenie  zanieczyszczenie  środowiska  w  Mielniku  (  III  etap  kanalizacji  –
dofinansowanie w wysokości 85 %),

• przebudowa 525 m. ulicy Białej w Mielniku (dofinansowanie w wysokości 63 %),
• ochrona dziedzictwa kulturowego – remont szkoły w Tokarach (dofinansowanie w

wysokości 70 %).

Rada Gminy przyjęła do wiadomości informację o pracy Wójta między sesjami.

Do punktu 5.

Interpelacja nr 12/16 Pana Andrzeja Wierzby
Czy w związku z faktem aktywnej  cotygodniowej  działalności  grupy osób (mieszkańców
gminy Mielnik) spędzających wolny czas na morsowaniu tj. kąpieli w zimnej wodzie, istnieje
możliwość  zakupienia  ocieplaczy  (kurtek)  z  logo  gminy  lub  napisem  akcentującym
przynależność regionalną, tak aby zainteresowani poprzez uczestnictwo w różnego rodzaju
imprezach lokalnych ale  również tych  organizowanych przez  Podlaski  Klub Morsów byli
żywą reklamą naszej miejscowości?
Nadmieniam, iż taka forma aktywności zyskuje coraz większą popularność, skupia wiele osób
które swa postawą kreują pozytywny wizerunek, dają dobre wzorce. Natomiast zaopatrzenie
w dodatkowy gadżet reklamowy który będzie również praktyczny daje możliwość promocji
regionu.  Ponadto  warto  wspierać  takie  inicjatywy pojawiające  się  w  sposób  naturalny,  z
potrzeby, ponieważ mają dużą prawdopodobność przetrwania.

(w zał. na str..............prot.)

Interpelacja Nr 13/16 Pana Andrzeja Wierzby
W imieniu  mieszkańców zwracam się  z  zapytaniem o  możliwość  wymiany (ewentualnie
oczyszczenie i odmalowanie) łańcuchów umiejscowionych dla poprawy bezpieczeństwa na
skrzyżowaniu ulicy Brzeskiej i Królewskiej, przy Gminie oraz Rynek Kościuszki i Brzeskiej
które  dawno straciły swój  urok i  wdzięk  a  pozostały jedynie  reliktem poprzedniej  epoki.
Aspirując do rangi miejscowości turystycznej  powinniśmy w szczególny sposób zadbać o
estetykę w tym przypadku głównych ulic Mielnika.
W przypadku decyzji o wymianie warto byłoby zachować podobne rozwiązanie jakie znalazło
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zastosowanie w rej. Mielnickiego „parku” od strony ulicy Brzeskiej, w miejscu gdzie stare
ogrodzenie zastąpiło nowe. Takie działanie pozwoliłoby na zachowanie podobnego stylu i
uniknięcie użyję kolokwializmu „pstrokacizny”.

(w zał. na str..............prot.)

Zapytanie Pana Piotra Szpakowskiego
Jaka jest możliwość budowy chodnika od drogi mlecznej do posesji Państwa A                   ?

Zapytanie Pana Mateusza Bukrewicza
1) Jakie  kroki  poczyniono ku temu aby w Mielniku ustawić  znaki  drogowe,  o  czym

wcześniej mówiliśmy na sesjach i komisjach?
2) W roku bieżącym nie najlepiej działało odśnieżanie i dosalanie dróg powiatowych na

terenie gminy. Co możemy zrobić, żeby ten stan rzeczy poprawić?

Zapytanie Pana Krzysztofa Nikitorowicza
Czy  będzie  kontynuowane  teraz,  kiedy  zszedł  śnieg,  odkrzaczanie  Góry  Zamkowej  w
Mielniku? Teraz należałoby rozpocząć odkrzaczanie, bo później może nie być na to czasu.

Do punktu 6.

Pan Przewodniczący Rady przedstawił radnym procedurę uchwalania budżetu.

Pan Wójt przedstawił projekt budżetu na 2016r. wraz z autopoprawkami. Stwierdził, że jest
to budżet bardzo ostrożny, który jesteśmy w stanie zrealizować. Zapewnił, że wszystkie wolne
środki uzyskane w trakcie roku będziemy przeznaczać na remonty i inwestycje. Może uda się
nam zrealizować np. zagospodarowanie Góry Zamkowej, przeznaczyć środki na oświetlenie.
Zabiegamy o zwrot środków na kanalizację i podatku VAT za szerokopasmowy internet.

Pan Maciej Wesołowski – Komendant Powiatowy Policji w Siemiatyczach
Pan Komendant poinformował, że od 26 stycznia br. pełni funkcje Komendanta Powiatowego
Policji w Siemiatyczach. Przedstawił radnym przebieg swojej 20 letniej służby w policji. Pan
Komendant podziękował radzie za chęć przekazania środków na zakup samochodu i służby
ponadnormatywne. W sprawie służ ponadnormatywnych zostanie podpisane porozumienie z
Gminą Mielnik i środki na ten cel zostaną przeznaczone na polepszenie bezpieczeństwa w
gminie.  Jeśli chodzi o środki na samochód, to Pan Komendant zapewnił,  że będzie prosił
wszystkie  samorządy  na  terenie  powiatu  o  środki  na  ten  cel.  W  tym  roku  Komenda
Powiatowa  Policji  planuje  zakup  2  pojazdów,  praktyka  jest  taka,  że  50  %  pojazdów
pokrywana  jest  z  budżetu  KG Policji,  drugie  50  % jest  pokrywane  z  budżetu  jednostek
samorządu terytorialnego. Poprosił Radę o przychylną akceptację dla tego wniosku.

Pan Marek Iwanowiec – przedstawiciel Placówki SG w Mielniku.
Podziękował za przyznaną kwotę dla Placówki SG. Zapewnił, że będzie ona przeznaczona na
poprawę bezpieczeństwa na terenie Gminy Mielnik. Całość kwoty zostanie przeznaczona na
zakup paliwa, co dodatkowo zwiększy ilość patroli w godzinach wieczornych i nocnych.
Poprosił Radę Gminy o zatwierdzenie tej kwoty w budżecie.

Pani Skarbnik Gminy odczytała treść uchwały budżetowej.
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Opinie Komisji Rady w sprawie budżetu przedstawili przewodniczący Komisji Rady.
(w zał. na str..............prot.)

Pani  Skarbnik  Gminy przedstawiła  uchwałę  Regionalnej  Izby  Obrachunkowej  w
Białymstoku w sprawie wyrażenia opinii o projekcie budżetu Gminy Mielnik na 2016 rok.

(w zał. na str..............prot.)

Pan  Kazimierz  Tobota zapytał  dlaczego  nie  jest  napisane  w  jakiej  wysokości  parafie
otrzymają dotacje od gminy z przeznaczonej na ten cel kwoty 150 tys.zł.

Pan  Wójt odpowiedział,  że  podział  tych  środków  na  poszczególnych  wnioskodawców
robiony jest odrębną uchwałą, którą będziemy podejmować w marcu br.

Pan Mateusz Bukrewicz zapytał o środki na rekultywację działki w Wilanowie.

Pan Wójt poinformował,  że rekultywacja dotyczy działki po byłym składowisku śmieci i
polega na zasypaniu jej ziemią, wyrównaniu i zasadzeniu lasu.

Rada Gminy jednogłośnie, przy obecności 14 radnych, podjęła uchwałę nr XII/70/16
w sprawie uchwalenia budżetu gminy Mielnik na rok 2016.

(w zał. na str..............prot.)

Do punktu 7.

Pani  Skarbnik  Gminy przedstawiła  projekt  uchwały  w sprawie  uchwalenia  Wieloletniej
Prognozy Finansowej Gminy Mielnik na lata 2016-2025. Przewidywane zadłużenie gminy na
koniec 2016r.  ma wynosić 6 mln.431 tys.zł.  Składają się na to następujące kredyty:  jeden
kredyt w BS Siemiatycze i 4 kredyty w BS w Mielniku. W prognozie finansowej opisane są
inwestycje jakie planujemy na rok bieżący z udziałem środków unijnych. Są to trzy główne
inwestycje:  III  etap kanalizacji  (przebudowa sieci wodociągowej oraz modernizacja ujęcia
wody Grabowiec), przebudowa odcinka drogi gminnej - ulicy Białej i remont zabytkowego,
drewnianego budynku po byłej szkole w Tokarach w ramach działania „odnowa dziedzictwa
kulturowego”.

Komisje  Rady  na  wspólnym  posiedzeniu  w  dniu  22  stycznia  2016r.  pozytywnie
zaopiniowały  projekt  uchwały  w  sprawie  uchwalenia  Wieloletniej  Prognozy  Finansowej
Gminy Mielnik na lata 2016-2025.

Rada Gminy jednogłośnie, przy obecności 14 radnych, podjęła uchwałę Nr XII/71/16
w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Mielnik na lata 2016-2025.

(w zał. na str..............prot.)

Pan Wójt podziękował radnym za uchwalenie budżetu.

Pan Maciej Wesołowski – Komendant Powiatowy Policji w Siemiatyczach
Poinformował, że Minister Spraw Wewnętrznych i Administracji tworzy tzw. mapę zagrożeń.
W związku z tym w każdej  gminie,  w tym również w Gminie  Mielnik,  przeprowadzone
zostaną  konsultacje  społeczne  na  temat  szeroko  rozumianego  bezpieczeństwa.  Pan
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Komendant  zaprosił  wszystkich  do  udziału  w  tych  konsultacjach.  Mapa,  poza
przedstawieniem statystyki, ma na celu poznanie oczekiwań mieszkańców gminy co do stanu
bezpieczeństwa i wskazanie takich miejsc, gdzie potrzebna byłaby częstsza obecność policji.

Pan Piotr Wysocki – Sekretarz Gminy zapytał Pana Komendanta jakie jest jego stanowisko
co do przywrócenia posterunku policji w Mielniku.

Pan Komendant Wesołowski odpowiedział, że gdyby miał możliwości, to chciałby aby w
każdej  gminie był  posterunek policji.  Nie wystarczy,  że w Mielniku jest  budynek,  jest  to
jeszcze uzależnione od zasobów ludzkich, a tych brakuje nawet w Siemiatyczach.

(po przerwie)

Do punktu 8.

Pan Przewodniczący Rady przedstawił  projekt  uchwały w sprawie  nadania  nazwy ulicy
położonej w Mielniku. Jest to odcinek drogi potocznie zwanej Werhurną, od hydroforni do
ulicy Polnej.

Komisje  Rady  na  wspólnym  posiedzeniu  w  dniu  22  stycznia  2016r.  pozytywnie
zaopiniowały  projekt  uchwały  w  sprawie  nadania  nazwy  Werhurna  ulicy  położonej  w
Mielniku.

Pan Mateusz Bukrewicz – wiceprzewodniczący Rady, sołtys Sołectwa Mielnik
Zgłosił wniosek aby ulica ta nazywała się Dębowa. Odczytał wniosek grupy mieszkańców
Mielnika w sprawie nadania jej nazwy Dębowa. Zaapelował do radnych aby uszanowali wolę
mieszkańców i nazwali ulicę Dębową.

Za wnioskiem Pana Mateusza Bukrewicza opowiedziało się 14 radnych, jedna osoba
wstrzymała się od głosu.

Rada Gminy 13 głosami za, przy 1 głosie wstrzymującym się, podjęła uchwałę  Nr
XII/72/16 w  sprawie  nadania  nazwy  ulicy  położonej  w  Mielniku.  Ulicy  nadano  nazwę
Dębowa.

(w zał. na str..............prot.)

Do punktu 9.

Pan Wójt przedstawił projekt uchwały w sprawie zmiany reprezentacji Gminy Mielnik w
Stowarzyszeniu "Lokalna Grupa Działania - Tygiel Doliny Bugu”.
Pan Wójt złożył rezygnację z reprezentowania Gminy Mielnik w Stowarzyszeniu "Lokalna
Grupa Działania - Tygiel Doliny Bugu” i na swoje miejsce zaproponował osobę Pani Ewy
Klimaszewskiej – pracownika Urzędu Gminy Mielnik.

Komisje  Rady  na  wspólnym  posiedzeniu  w  dniu  22  stycznia  2016r.  pozytywnie
zaopiniowały  projekt  uchwały  w  sprawie  zmiany  reprezentacji  Gminy  Mielnik  w
Stowarzyszeniu "Lokalna Grupa Działania - Tygiel Doliny Bugu”.



6

Rada Gminy jednogłośnie, przy obecności 14 radnych, podjęła uchwałę Nr XII/73/16
w sprawie zmiany reprezentacji Gminy Mielnik w Stowarzyszeniu "Lokalna Grupa Działania
- Tygiel Doliny Bugu”.

(w zał. na str..............prot.)

Do punktu 10.

Pan Przewodniczący Rady odczytał treść skargi złożonej na Wójta Gminy Mielnik przez
Panią  G.S  zam.Drohiczyn.  Były  to  dwie  skargi  o  takiej  samej  treści,  jedna  złożono  za
pośrednictwem  Urzędu  Wojewódzkiego  w  Białymstoku,  druga  za  pośrednictwem
Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Siemiatyczach. Z racji takiej samej treści tych
skarg, zostały ona rozpatrzone wspólnie.

(w zał. na str..............prot.)

Pan  Lucjan  Kożuchowski  –  Przewodniczący  Komisji  Rewizyjnej  Rady Gminy Mielnik
przedstawił opinię Komisji w tej sprawie. Komisja uznała skargę za niezasadną.

(w zał. na str..............prot.)

Komisje Rady na wspólnym posiedzeniu w dniu 22 stycznia 2016r. również uznały
skargę za niezasadną.

Rada Gminy jednogłośnie, przy obecności 14 radnych, podjęły uchwałę Nr XII/74/16
w sprawie rozpatrzenia skargi złożonej na Wójta Gminy Mielnik.
Skarga uznana została za niezasadną.

(w zał. na str..............prot.)

Do punktu 11.

Pan Wójt złożył wniosek w sprawie odwołania Pani Łarysy Kierkowicz z dniem 30 kwietnia
2016r. ze stanowiska Skarbnika Gminy Mielnik. 
Pani Łarysa Kierkowicz pracuje w Urzędzie Gminy 24 lata, od 1999 roku jest Skarbnikiem
Gminy.  Łącznie ma 47 lat  stażu pracy,  zawsze była pracowita i  sumienna, bardzo dobrze
wykonywała swoje obowiązki. Pani Łarysa Kierkowicz rok temu nabyła prawa emerytalne i
teraz przyszedł czas na zmianę. Wcześniej, po objęciu stanowiska Wójta, Pan Wójt nie chciał
dokonywać  zmiany,  ponieważ  potrzebował  przyjrzeć  się  budżetowi  i  zobaczyć  kto
ewentualnie mógłby poradzić sobie na tym stanowisku.

Komisje  Rady  na  wspólnym  posiedzeniu  w  dniu  22  stycznia  2016r.  pozytywnie
zaopiniowały projekt uchwały w sprawie odwołania Skarbnika Gminy Mielnik.

Rada Gminy 8 głosami za,  przy 1 głosie  przeciw i  5 głosach wstrzymujących się,
podjęła uchwałę Nr XII/75/16 w sprawie odwołania Skarbnika Gminy Mielnik.

(w zał. na str..............prot.)

Pani  Łarysa  Kierkowicz podziękowała  radnym,  sołtysom  i  kierownikom  jednostek
organizacyjnych za współpracę.
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Do punktu 12.

Pan  Wójt złożył  wniosek  w  sprawie  powołania  Pani  Małgorzaty  Joanny Szymańskiej  z
dniem 30 kwietnia 2016r. na stanowisko Skarbnika Gminy Mielnik. 
Pani Szymańska pracuje w Urzędzie Gminy Mielnik 19 lat, z czego w Referacie Finansowym
16 lat.  Okres  3  miesięcy będzie  tym okresem,  w trakcie  którego dojdzie  do  przekazania
stanowiska  Skarbnika.  Pan  Wójt  stwierdził,  że  Pani  Szymańska  posiada  wyższe
wykształcenie ekonomiczne, lata pracy z Panią Skarbnik i na pewno poradzi sobie na tym
stanowisku.

Komisje  Rady  na  wspólnym  posiedzeniu  w  dniu  22  stycznia  2016r.  pozytywnie
zaopiniowały projekt uchwały w sprawie powołania Skarbnika Gminy Mielnik.

Rada Gminy jednogłośnie, przy obecności 14 radnych, podjęła uchwałę Nr XII/76/16
w sprawie powołania Skarbnika Gminy Mielnik.

(w zał. na str..............prot.)

Pani Małgorzata Joanna Szymańska  podziękowała Wójtowi i  Radzie za powierzone jej
zaufanie. Zapewniła, że na stanowisku Skarbnika Gminy będzie pracować sumiennie.

Do punktu 13 i 14.

Pan  Wójt przedstawił  informację  z  realizacji  inwestycji  za  2015  rok  oraz  informację  z
wykorzystania funduszy sołeckich w 2015 roku.

(w zał. na str..............prot.)

Pan Franciszek Butkiewicz poinformował,  że MOR w Niemirowie usytuowany jest przy
cmentarzu, naprzeciw planowanej kładki, zaś po drugiej stronie Bugu MOR jest koło promu.
Dlaczego tak się stało.

Pan Sekretarz odpowiedział, że to co powstało po stronie lubelskiej nie jest z projektu Polski
Wschodniej tylko z projektu „Bug Rajem dla Turysty”.

Do punktu 15.

Odpowiedzi na interpelacje i zapytania udzielił Pan Wójt Gminy.

Odpowiedź na interpelację nr12/16 Pana Andrzeja Wierzby
Szczegółowa odpowiedź udzielona zostanie na piśmie. Sprawa morsów jest bardzo ciekawym
tematem, dobrze, że znalazła się grupa osób, która uprawia morsowanie. Pan Wójt zapewnił ,
że zajmie się tym tematem, klub działa i kurtki można kupić. Pani Skarbnik rozważy prawne
możliwości zakupu kurtek.

(w zał. na str..............prot.)

Odpowiedź na interpelację nr13/16 Pana Andrzeja Wierzby
Szczegółowa odpowiedź udzielona zostanie na piśmie.  Pan Wójt stwierdził,  że w sprawie
łańcuchów trzeba przyjąć jednolity typ, żeby nie było pstrokacizny.

(w zał. na str..............prot.)
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Odpowiedź na zapytanie Pana Piotra Szpakowskiego
Jeśli  chodzi  o  zbudowanie  chodnika  przy  drodze  gminnej,  to  jest  taka  możliwość  pod
warunkiem, że Rada Gminy przeznaczy na ten cel środki.

Odpowiedź na zapytanie Pana Mateusza Bukrewicza
1. W sprawie znaków wystąpiliśmy do Starostwa w Siemiatyczach o przyjazd komisji do

Mielnika.  Ponieważ  rzecz  dotyczy  nie  tylko  dróg  gminnych  ale  również  dróg
powiatowych, musimy to zrobić w uzgodnieniu z powiatem.

2. Solenie dróg powiatowych jest tematem na przyszłość. My jesteśmy do tego gotowi,
możemy sprzętem, który jest w dyspozycji ZGK, solidnie drogi posolić.  Jest tylko
kwestia środków, których nie mamy na ten cel. Pan Wójt przypomniał, że od grudnia
ubiegłego roku zabiega u Pana Starosty o udział w posiedzeniu Zarządu Powiatu żeby
porozmawiać na temat dróg powiatowych na terenie gminy. Może Pani radna powiatu
coś zdziała w tej sprawie.

Odpowiedź na zapytanie Pana Krzysztofa Nikitorowicza
Pan Wójt i Pan Dyrektor ZGK zapewnili, że jeśli tylko aura na to pozwoli rozpoczną się prace
porządkowe  przy  Górze  Zamkowej.  Na  pewno  do  wiosny  Góra  Zamkowa  zostanie
przygotowana.

Do punktu 16.

Pan Przewodniczący  Rady poinformował  zebranych,  że  w Mielniku  odbyły się  wybory
sołtysa. Rezygnację z tej funkcji złożył Pan Władysław Stankiewicz, który był sołtysem przez
31  lat.  Nowym  sołtysem  został  Pan  Mateusz  Bukrewicz,  który  jest  również
Wiceprzewodniczącym Rady Gminy.  Pan Przewodniczący pogratulował  mu wyboru  na tę
funkcję.

Pan Matusz Bukrewicz podziękował i wyraził nadzieję, że współpraca sołectwa Mielnik z
Radą Gminy będzie bardzo owocna.

Pan Henryk Symonowicz zapytał czy prawdą jest, że oczyszczalnia ścieków przyjmuje dużo
więcej ścieków niż pobór wody z ujęcia na Grabowcu.

Pan Tadeusz Szeweluk – dyrektor ZGK odpowiedział, że taka sytuacja miała miejsce i był to
jednorazowy zrzut  ścieków. O sytuacji  został  powiadomiony Pan Wójt  i  pracownicy UG.
Przypuszczamy,  ze przyczyną tego była  odwilż,  ponieważ nie  były to  ścieki  bytowe.  Jest
dopuszczalna sytuacja, że w okresie odwilży i opadów przybywa do 15 % -20 % wody. Do
naszej  oczyszczalni wpadło 300 m3 wody,  co jest  rzadkim przypadkiem. Sprawdzamy co
mogło  być  przyczyną  tego  stanu  rzeczy,  przypuszczamy,  że  jedna  ze  studni  mogła  być
nieszczelna, ponadto mogło się przyczynić do tego duże zastoisko wody na Przedmieściu.
Obecnie wszystko jest już w porządku.
Pan Dyrektor  udzielił  odpowiedzi  na zapytanie  z  posiedzenia Komisji  dotyczące kosztów
odśnieżania Koszt odśnieżania czy solenia 1 km. wynosi 8zł. Na terenie gminy mamy 100
km. dróg powiatowych i 150 km. dróg gminnych.

Pan Maria Boguszewska zapytała o zakres planowanych prac przy Rubinku.
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Pan Wójt odpowiedział, że na zagospodarowanie Rubinka złożą się następujące prace:
• wyczyszczenie i odmulenie rzeczki Rubinek z zalegającego brudu i starych roślin,
• poszerzenie i wyrównanie brzegów z zachowaniem naturalnego ukształtowania nurtu i

zakoli na rzece,
• pogłębienie na wysokość około 0,5 m rzeki,
• nasadzenie  roślin  i  krzewów  wieloletnich,  rosnących  w  środowiskach  wodnych,

wilgotnych,  liściastych  i  iglastych,  mających  zastosowanie  w  ochronie
przeciwpowodziowej,

• obłożenie w niektórych miejscach brzegów deskami drewnianymi, zabezpieczonymi
przed  wilgocią,  w  celu  umożliwienia  spędzenia  czasu  nad  wodą,  siedzenia  nad
brzegiem - stopnie proste, drewniane,

• posadowienie  w  niektórych  miejscach  kamieni,  płyt  kamiennych  dużych,  aby
stworzyły  klimat  na  wzór  stawów  kąpielowych  –  stopnie  proste,  kamienne,  o
zaokrąglonych krawędziach,

• utworzenie  z  kamieni  lub drewna schodów lub  progów, w zależności  od ułożenia
terenu,

• dodatkowe kosze i ławeczki do siedzenia, przenośne, zabierane na okres zimowy.
• odnowienie  przepustu  na  rzecze  poprzez  utworzenie  kładki  drewnianej  dla

spacerowiczów i rowerzystów,
• wykonanie mini plaży w odległości 25 m. od linii brzegowej rzeczki Rubinek, która

nie  będzie  bezpośrednio  przylegała  do  brzegu.  Wielkość  mini  plaży  10x10  m.
(100m2).  Mini  plaża  będzie  bezpiecznym  miejscem  zabawy  dla  dzieci  bez
bezpośredniego kontaktu z wodą,

• zaprojektowanie  i  wydzielenie  2  miejsc  na  ognisko  i  przygotowanie  terenu  pod
miejsce biwakowe.

Pan Jerzy Weremjewicz
Pan radny podziękował za bramki do piłki nożnej i poprosił o siatki do bramek.

Pan Arkadiusz  Panasiuk –  pracownik  GOKSiR odpowiedział,  że  siatki  do  bramek są  i
zostaną przekazane do Osłowa.

Pani Irena Wysocka – Kierownik Gminnej Biblioteki Publicznej w Mielniku
Podziękowała za udzieloną Bibliotece dotację i  poinformowała,  że Biblioteka w Mielniku
przystępuje do realizacji programu „O finansach w bibliotece”.  Jest  to program oparty na
internecie, ponieważ niedługo internet będzie w każdym domu w gminie. Chcąc zadbać o
bezpieczeństwo przy różnych  operacjach,  Biblioteka  Gminna  po raz  drugi  przystąpiła  do
takiego programu. Program będzie realizowany w I półroczu br., Pani Kierownik zwróciła się
z prośbą do radnych i sołtysów aby rozpropagowali na terenie gminy informację na ten temat.
Projekt kierowany jest do osób 50+ ale mogą uczestniczyć w nim również osoby młodsze. W
ramach  projektu  będzie  nauka  jak  bezpiecznie  przez  internet  przeprowadzać  operacje
finansowe, zakupy, przelewy itp.

Pan Henryk Symonowicz zapytał kiedy planowany jest zakup samochodu do GOKSiR.

Pan Arkadiusz Panasiuk odpowiedział, że wstępne rozmowy prowadzone były w Oplu w
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Białymstoku. W formie przetargu zostanie zakupiony samochód taki jak obecnie, będzie to
opel reno lub nissan. Warunkiem jest to aby firma która sprzeda nam nowy samochód wzięła
w rozliczeniu obecny samochód.

Pan Kami Zalewski zwrócił się do obecnych na sesji z apelem aby przekazali jakąś kwotę
np. 20 zł. na rzecz rodziny Bolców z Nurca Stacji, którym niedawno spłonął dom.

Pan Tomasz Pykało – sołtys sołectwa Homoty poinformował, że rodzina ma założone konto
bankowe, na które można wpłacać pieniądze i poprosił o wsparcie. Przybliżył działania jakie
toczą się w sprawie uzyskania mieszkania dla tej rodziny.

Na sesji przeprowadzono zbiórkę pieniężną na rzecz spalonej rodziny.

Do punktu 17.

Wobec wyczerpania porządku obrad XII sesji Rady Gminy Pan Przewodniczący Rady
podziękował radnym i gościom za udział w sesji i zamknął jej obrady.

Protokołowała:

Elżbieta Szymańska

  Przewodniczący Rady

                                    Krzysztof Nikitorowicz


